
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 05.12.2016 o 17.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 

1. Kontrola uznesenia. 
2. Schválenie VZN č. 1/2016 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ 

a dieťa školského zariadenia na rok 2017 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce Bašovce. 
3. Schválenie  návrhu rozpočtu na rok 2017. 
4.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na 

roky 2017 – 2019. 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2017. 
6. Diskusia. 
7. Záver. 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a prítomných hostí a  otvoril zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Ing. Máriu 
Urbanovú a Michala Pavloviča.  

 
Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 10. zasadnutí OZ boli splnené. 

K schváleniu VZN č. 1/2016 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a dieťa 
školského zariadenia na rok 2017 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce Bašovce. V tomto bode sa 
poslanci zaujímali o výšku poplatkov. Po krátkej diskusii sa VZN č. 1 schválilo.  
Medzi ďalšie veľmi dôležité rozhodnutie patrí aj schválenie rozpočtu obce na rok 2017. Podľa tohto rozpočtu sa bude 
naša obec riadiť počas celého roka 2017 a tak je veľmi dôležité každý program, podprogram a jednotlivé položky 
v rozpočte zodpovedne prediskutovať. Po prerokovaní poslanci OZ rozpočet schválili. Ako ďalšie sa prerokovalo 
stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na roky 2017 – 2019. 
Poslanci stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného programového rozpočtu obce Bašovce na roky 2017 – 
2019 zobrali na vedomie. V ďalšom bode sa riešil návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2017. V tomto pláne sa 
konštatuje, že nie sú vylúčené zmeny plánu kontrolnej činnosti, ktoré môžu nastať pri výkone kontroly. Obecné 
zastupiteľstvo v Bašovciach po prerokovaní zobralo na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
Bašovce na 1. polrok 2017. Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach sa ďalej zaoberalo správou o výchovno - vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2015/2016. Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach po prerokovaní 
zobralo na vedomie správu o výchovno-vzdelávacej činnosti.  Ako ďalší bod sa riešila žiadosť mesta Piešťany 
o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie v centrách voľného času. Obecné zastupiteľstvo 
v Bašovciach po prerokovaní tento návrh neschválilo. Ďalej starosta prečítal žiadosť ZŠ a MŠ v Pobedime o finančný 
príspevok pre združenie rodičov a priateľov ZŠ a MŠ J. Hollého v Pobedime, ktorú poslanci neschválili.  
 

  Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o žiadostiach prevádzkarní, ktoré sa nachádzajú 
na území obce a podľa zákona je potrebné schváliť ich prevádzkové hodiny. Poslanci prevádzkové hodiny schválili, 



  

v tom rozsahu, ako si ich jednotlivé prevádzky navrhli. Po tomto schválení starosta prečítal sťažnosť od obyvateľov 
susediacich s potravinami. Na začiatku sa k problému vyjadrila vedúca potravín a následne aj poslanci. Problém 
s občanmi, ktorí sa v uličke nevhodne správajú už v minulosti riešil starosta pohovorom s vedúcou potravín 
a upozornil aj občanov, ktorých sa to týka. Ďalej v diskusii vystúpila ako hosť pani Melicherová a žiadala opraviť časť 
cesty pred jej domom nakoľko prechádzajúce vozidlá znečisťujú jej dom. Ďalej upozornila na kanál medzi obecným 
úradom a jej domom. V tomto kanáli chýbajú betónové kocky. Starosta vysvetlil, že na jej žiadosť už v minulosti 
odpovedal a prisľúbil jej, že v prípade opráv, ktoré sa budú robiť v obci asfaltom dá urobiť aj časť pred jej domom. 
Betónové kocky v kanáli po zakúpení urobia pracovníci obecného úradu na jar. Poslanci sa ďalej zaujímali o verejné 
osvetlenie a to hlavne ako stojíme s úhradou faktúr a ako je to s dlhom, ktorý sme na osvetlenie mali. Starosta 
vysvetlil, že všetko je uhradené a dlh vrátený, len znova prebieha ďalšia kontrola. Ako jeden z veľmi dôležitých bodov 
diskusie bolo riešenie výsledkov kontroly z Úradu verejného zdravotníctva Trnava. Starosta prečítal na začiatku 
zápisnicu z výkonu štátneho zdravotného dozoru v školskej jedálni a následne zápisnicu zo ŠZD materskej školy. 
Nespĺňame počet umývadiel na dieťa, WC na dieťa a plocha spálne nezodpovedá počtu detí. Na základe týchto 
kritérií požadujú zatvorenie MŠ, resp. obmedzenie počtu detí na 10.  Následne prečítal odpoveď obce na ŠZD 
Regionálny úrad verejného zdravotníctva Trnava. Starosta sa vyjadril, že v žiadnom prípade nedopustí zatvorenie 
škôlky. V prípade potreby ak sa nepodarí vybaviť fondy tak si obec zoberie úver a škôlku prerobí podľa požiadaviek 
Regionálneho úradu verejného zdravotníctva. Na túto tému sa rozbehla rozsiahla diskusia poslancov, ktorí viac 
menej mali len obavy o stav stavby, ale hlavne aj o statiku v prípade prerábania škôlky. Dohodli sa, že rekonštrukcia 
sa uskutoční podľa projektu v ktorom bude posúdená aj statika. Ak sa to všetko uskutoční bude to najrozsiahlejšia 
rekonštrukcia škôlky a bude treba budúci rok všetko podriadiť tejto požiadavke. 

   

Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť a poprial príjemné 

prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roku. 

 
 
 
V Bašovciach,  dňa  06.12.2016                                                                   

                                                                                                  

 

     ........................................ 

                                                                                                        Ing.  Ľubomír Dekan  

           starosta obce  

  

 

 

Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          

             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


